
MESTO    0 5 3   6 1    SPIŠSKÉ VLACHY 
Okres Spišská Nová Ves, tel./fax:053/4495204 

Z Á P I S N I C A 
Z 51. riadneho zasadnutia mestského zastupiteľstva  konaného 

18.11. 2010 
v Galérii Mesta Spišské Vlachy 

Prítomní:   
Primátor: Ľubomír Fifik  
Poslanci MsZ: Mgr. V. Baloga,  Mgr. Š. Blaščák , Mgr. Ján Kočiš, Ing. Michal Kiššák , Ján 
Čurilla, Ing. Ladislav Šterbinský, Ing. Jozef Repaský, Mgr. Mária Chudíková, Michal Vaľko, 
Ing. Juraj Jánošík, Vladimír Grega 
Hlavný kontrolór mesta: Ing. František Stanislav 
Prednosta: Ing. Rastislav Bečker 
Zapisovateľka: Mgr. Markéta Klapáčová 
Ostatní prítomní: M. Lorinc, Mgr. E. Dorocáková, Mgr. V. Hanigovská, M. Nemčíková, V. 
Bašistová, M. Džugasová, V. Kubíková, M. Straka, M. Greňová, Ing. Gubka, PHDr. Novotná, 
Mgr. Korfantová 
 
Program:    1. Otvorenie   
                    2. Voľba návrhovej komisie, určenie overovateľov a zapisovateľa zápisnice 
                     3. Kontrola plnenia uznesení MsZ 

 4. Pripomienky občanov 
   5. Činnosť komisií MsZ 
   6. Voľba hlavného kontrolóra mesta – tajné hlasovanie  
   7. Informácia o stave rekonštrukčných prác verej. priestranstiev na námestí 

 8. Informácia o stave výstavby 9 BJ na Vajanského ul. 
 9. Návrh úpravy rozpočtu v programe Vzdelávanie – ZŠ Komenského 6, ZŠ   

SNP 13 
10. Návrh na vyradenie majetku ZŠ Komenského 6 
11. Schválenie správ o výchovno- vzdelávacej činnosti za šk. rok 2009/2010                                

/ všetky školy/  
  12. Povodňový plán Mesta Spišské Vlachy  

    - odškodnenia FO po povodniach - 
13.Rôzne 

             14. Diskusia 
             15. Uznesenia, záver 
 
1. Otvorenie 
 

Zasadnutie mestského zastupiteľstva otvoril a viedol primátor mesta p. Ľ. Fifik, ktorý 
oboznámil všetkých prítomných s programom zasadnutia a o zmene programu – presun bodu 
„Voľba hlavného kontrolóra mesta – tajné hlasovanie“. 
Poslanec Ing. M. Kiššák navrhol nové 2 body pod č. 7, 8 „Informácia o stave rekonštrukčných 
prác verej. priestranstiev na námestí a „ Informácia o stave výstavby 9 BJ na Vajanského ul.“ 
 

Poslanci  MsZ  návrh programu a jeho zmeny schválili. Po jeho schválení  týmto 
programom rokovanie riadil primátor mesta. 
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2. Návrhová komisia:  Mgr. Mária Chudíková    Overovatelia:   Mgr. Ján Kočiš 
               Mgr. Vladimír Baloga                         Ján Čurilla   
                Ing. Michal Kiššák  
     
 Zapisovateľka: Mgr. Markéta Klapáčová 
 
 
3. Kontrola plnenia uznesení MsZ 
 

Ing. R. Bečker -prednosta MsÚ previedol kontrolu uznesení MsZ  prijatých na 50. 
riadnom zasadnutí dňa 07.10. 2010 a informoval o stave plnenie prítomných. 

 
 

4.  Pripomienky občanov 
 
 1.) p. Kubíková V. – opätovne žiada poslancov MsZ informáciu vo veci postupu mesta 
pri majetko – právnom vysporiadaní vlastníckych vzťahov pozemkov v jej vlastníctve, ktoré 
v súčasnosti užíva MŠK Tatran Spišské Vlachy. Zároveň položila otázku  - kedy by vedelo 
mesto odkúpiť daný pozemok, lebo je to viac ako 12 ročná záležitosť? Požaduje 
vysporiadanie čím skôr. 
Primátor mesta p. Ľ. Fifik – odpovedal, že momentálne prebieha zameranie GP pozemku 
a vypracovávava sa znalecký posudok 
M. Lorinc – zamestnanec MsÚ potvrdil, že hodnota pozemku – ornej pôdy sa stanoví na 
základe súdno – znaleckého posudku, ktorý vypracováva Ing. Hovanec. Zároveň mesto zadalo 
zákazku na vypracovanie GP a to nielen vyššie žiadaného pozemku, ale aj ďalších pozemkov. 
Mesto má záujem majetkovo – právne pozemky vysporiadať.  

2.) p. Greňová M. – vystúpila a v mene Okresného výboru Jednoty dôchodcov 
odovzdala srdečné pozdravy od predsedu výboru a odovzdala pamätný list primátorovi mesta 
p. Ľ. Fifikovi a s vrúcnym blahoželaním mu poďakovala za doterajšiu prácu a činnosť 
smerovanú k dôchodcom, seniorom nášho mesta a zdôraznila pochvalu a poďakovanie za 
sprostredkovanie športového dňa seniorov v Rudoľovej záhrade, ktorý sa konal tohto roku 
v lete, podľa nej to bol najlepší ročník.  
Primátor mesta p. Ľ. Fifik –poďakoval p. Greňovej a pamätný list prijal a taktiež odovzdal 
pozdrav pre predsedu výboru Jednoty dôchodcov 
 
5. Činnosť komisií MsZ 
 
 

1./ Ing. M. Kiššák – poslanec MsZ, predseda komisie pre podnikanie a cestovný ruch 
Predložil: 
a.) žiadosť p. T. Haniščáka, ktorý žiada o pridelenie bytu na ul. SNP č. 19 
Komisia doporučuje pridelenie daného bytu žiadateľovi 
 
b.) žiadosť spol. Telecom, ktorú zastupuje spol Strabag, s.r.o. , kde žiadajú o predĺženie 
nájomnej zmluvy priestorov v budove MsÚ , SNP 34 
Komisia doporučuje predĺžiť nájomnú zmluvu na ďalšie obdobie ( na dobu neurčitú ), ktorá 
bude upravená dodatkom k zmluve v cene 34,- €/m2 – prevádzkové priestory a 27,- €/m2 – 
chodba. 
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2. Ing. J. Repaský – poslanec MsZ, predseda komisie sociálnej a zdravotnej 
- informoval, že na základe zákona o sociálnych službách je potrebné, aby mesto malo 
vypracovaný a schválený „Komunitný plán mesta“ 
- navrhol, aby mesto v budúcnosti rátalo  s prijatím sociálneho pracovníka pre mesto, 
vzhľadom k tomu, že sa množia žiadosti od občanov, ktorým je potrebné sa venovať 
 
Primátor mesta p. Ľ. Fifik – potvrdil, že mesto eviduje väčšie množstvo žiadostí od občanov 
o zaradenie do Domova dôchodcov a podotkol, že v budúcnosti je potrebné v rozpočte 
vyčleniť fin. prostriedky na tento druh sociálnej služby v zmysle zákona o sociálnych 
službách 
 
Ing. M. Kiššák – poslanec MsZ mal pripomienku k soc. oblasti a dodal, že výdavky 
v budúcnosti v danej oblasti budú veľmi vysoké a pripomenul, že administratíva by mala byť 
riešená spoločným soc. pracovníkom viacerých obcí 
 

3. Ing. J. Jánošík – predseda komisie pre kultúru a propagáciu mesta 
- informoval, že komisia pripravovala plán kultúrnych podujatí do konca roka 2010                          
( jubilanti, Mikuláš, Vianoce, Silvester) 
 
Primátor mesta p. Ľ. Fifik k tejto komisii dodal, že v budúcom roku je potrebné v rozpočte 
navýšiť výdavky aj pre kultúrne akcie v meste 
  
6.  Voľba hlavného kontrolóra mesta – tajné hlasovanie 
 

Primátor mesta p. Ľ. Fifik  informoval prítomných, že voľba HK prebehne tajným 
hlasovaním a odovzdal slovo členovi komisie, ktorá bola zriadená na daný účel, t.j. otváranie 
obálok – voľba HK, vyhodnotenie prihlášok od uchádzačov. 

Člen komisie Ing. M. Kiššák informoval prítomných, že boli doručené v termíne 3 
obálky, ktoré obsahovali prihlášky so žiadanými dokladmi od týchto kandidátov: Mgr. Lucia 
Perúnová, JUDr. Lucia Baštová, Ing. František Stanislav. Po kontrole náležitosti prihlášok 
boli nedostatky u týchto uchádzačoch: Mgr. Lucia Perúnová, JUDr. Lucia Baštová. Všetky 
predpísané náležitosti spĺňala prihláška p. Ing. Františka Stanislava. Ako jediný kandidát 
postúpil do tajného hlasovania. Po prevedení tajného hlasovania predseda komisie Ing. J. 
Jánošík oboznámil prítomných s výsledkami hlasovania a skonštatoval, že Ing. František 
Stanislav bol zvolený na ďalšie funkčné obdobie 6 rokov počtom hlasov 9:2, kde 9 boli za a 2 
nehlasovali. 
  

Ing. František Stanislav – poďakoval poslancom za zvolenie do funkcie hlavného 
kontrolóra a požiadal poslancov o súhlas s vykonávaním kontrolnej činnosti vo viacerých 
obciach. 
 
7.  Informácia o stave rekonštrukčných prác verej. priestranstiev na námestí 
 

Ing. Kiššák M. – poslanec MsZ požiadal primátora o informáciu o stave 
rekonštrukčných prác na námestí. 

Primátor p. Ľ. Fifik  informoval: 
- bola zrefundovaná 1. Žiadosť o platbu, ktorá bola zaslaná . Refundácia prebehla bez 

závad a nedostatkov. 
- na refundáciu mesto už zaslalo 2. Žiadosť o platbu 
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- v súčasnosti prebiehajú práce na ul. SNP – bola vybudovaná aut. Zastávka a boli 
osadené svietidlá ver. osvetlenia 

- na ul. Hviezdoslavovej sa kladie travertínová dlažba a bola zrealizovaná aj čiastočná 
výsadba zelene a stromov. Ďalšia výsadba zelene prebehne až budúci rok  v sezóne 

- ak sa pri kladení dlažby nájdu nedostatky spoločnosť STRABAG dané závady musí 
odstrániť, dlažba je vyhotovovaná z predchádzajúcej dlažby, ktorá bola doposiaľ, preto 
aj kvalita tomu zodpovedá 

- zvodové rúry budú zapájané do kanalizácie 
- v súvislosti s kanalizáciou a položením kanalizačnej rúry sú aj práce naviac, ktoré 

budú mestu faktúrované a sú mimo rozpočtu projektu 
-  na záver podotkol, že v každý utorok v týždni je kontrolný deň na stavbe, kde sú 

prítomní všetci zainteresovaní na stavenisku a v prípade, že poslanci majú záujem 
môžu sa daného rokovania zúčastniť 

 
Ing. Kiššák M. – poslanec MsZ položil otázky: 

-  Nesie spoločnosť zodpovednosť za všetky nedostatky a závady, ktoré sa vyskytli 
a súvisia s kvalitou asvaltu, dlažby a pod.? 

- Je faktúrovaná 1. alebo 2. trieda dlažby? 
- Plní si stavebný dozor svoju povinnosť a rieši aj sťažností a nedostatky na stavenisku? 
- Je niekto zo zamestnancov MsÚ poverený kontrolou? 
- Ako je to s kanalizačnou rúrou? 
Na záver podotkol, že chce nahliadnuť do zápisov z kontrolných dní, najmä či kontrolór 
a stavebný dozor všetko zapisujú a plnia si svoje povinnosti na 100% a stavenisko 
dôsledne kontrolujú a dozorujú.  
 

Primátor p. Ľ. Fifik  odpovedal: 
Je si vedomý, že sa na stavbe vyskytli nedostatky, však tieto sú všetky zaznamenané 

a spoločnosť ich postupne bude odstraňovať. Niektoré už boli odstránené.  
Stavebný dozor je na stavbe a každý nedostatok eviduje a zároveň podpisuje každú faktúru 
spol. STRABAG, s.r.o. O kontrolnej činnosti je so stavebným dozorom uzatvorená zmluva. 
Stavebným dozorcom je Ing. J. Kuľbaga. Zo zamestnancov MsÚ kontrolujú stavbu prednosta 
Ing. R. Bečker a M. Lorinc. Ing. R. Bečker sa zúčastnil každého kontrolného dňa. 
Kanalizačná rúra bola položená. 
 

Ing. Kiššák M. – poslanec MsZ podotkol, že už niekoľkokrát upozorňoval na to, že 
spoločnosť spraví takú robotu akú mu dovolíme. Preto naliehal na to, aby kontrolór 
a stavebný dozor vykonával svoje povinnosti na 100%. Stavebný dozor podpisuje každú 
faktúru a preto má právo ju aj vrátiť, ak prevedená práca je nekvalitná. Poukázal na 
nekvalitnú dlažbu a kameň a položil otázku, prečo sa používal na dlažbu starý kameň, ktorý je 
už rokmi a časom nekvalitný, zvetraný. 
Upozorňoval na položenie kanalizačnej rúry, kde mala byť silná kontrola a dohľad stavebného 
dozoru, aby nedošlo v budúcnosti k nedostatkom súvisiacim s ňou. Dal do pozornosti 
podpísanú zmluvu na dielo  „ kanalizácia“ , ktorá je na sumu cca 399 tis. €. / cca 12 mil. Sk /. 
Daná zmluva nebola odsúhlasená poslancami MsÚ. 
 

Primátor mesta p. Ľ. Fifik opätovne pozval poslanca Ing. M. Kiššáka na najbližší 
kontrolný deň, aby mohol svoje výhrady povedať aj ostatným. Dodal, že na kameň, ktorý bol 
náš sa nefaktúroval, faktúrovaný bol iba porez kameňa. 
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Ján Čurilla – poslanec MsZ podotkol, že doposiaľ nebola pozvaná komisia, ktorá bola 
zvolená  v zložení p. Čurilla, p. Grega, p. Kiššák na kontrolu stavby, preto je ťažké sa 
vyjadrovať k danej problematike. Ďalej položil otázku, či sa robí fotodokumentácia stavby 
a pripomienkoval aj činnosť stavebného dozoru, ktorá je podľa neho nedostatočná. 
 

Ing. R. Bečker -prednosta MsÚ - fotodokumentácia stavby sa robí priebežne a sú 
dokladované aj všetky nedostatky. V zmysle zmluvnej dohody so spoločnosťou všetky 
nedostatky musia byť opravené, inak nebude prebratá práca a dielo. Informoval, že 
zamestnanci spoločnosti majú v rukách projekt stavby, podľa ktorého musia postupovať, majú 
výškopis a GP stavby. Kanalizačná rúra bola tiež projektovaná a projekt by mal byť dodržaný. 
Podľa jeho názoru bol manažment projektu na začiatku zle zmanažovaný. Na základe 
výberového konania projektový manažment riadi Ing. D. Mojžiš, nie zamestnanci mesta 
a projektantom je Ing. Arch. A. Lami, ktorý bol určený v zmysle výberového konania. 
Zdôraznil, že v súčasnosti sa postupuje podľa projektu a dodal, že poslanci vedia o tom, že 
každý utorok je kontrolný deň stavby vzhľadom k tomu, že táto informácia im bola už 
niekoľkokrát oznámená. Na záver pozval poslancov, aby každý utorok boli účastníkmi 
kontrolného dňa, ktorý je pravidelne v utorky o 11.00 hod. , pretože majú právo sa vyjadrovať 
k projektu a nazerať do faktúr od spoločnosti Strabag, s.r.o. 
 

Ing. Kiššák M. – poslanec MsZ – aj na základe informácií, ktoré počul tvrdí, že na 
začiatku projektu zlyhal okrem projektového manažmentu určeného projektanta aj manažment 
mesta - poverených zamestnancov vo vzťahu k danému projektu. Nie je spokojný s prácou 
stavebného dozora – Ing. J. Kuľbagom. Tvrdí, že činnosť stavebného dozoru musí byť 
vykonávaná na 100%, aby sa predišlo chybám a nedorozumeniam. 
 
8.   Informácia o stave výstavby 9 BJ na Vajanského ul. 
 

Primátor p. Ľ. Fifik  informoval prítomných, že aj napriek prvotnej informácii, ktorú 
pred istým časom poskytol poslancom o nepodporení financovania výstavby 9BJ,  
v súčasnosti Mesto Spišské Vlachy obdržalo písomnú odpoveď spolu s návrhom zmluvy 
o podporení financovania 9BJ na ul. Vajanského od MH SR a ŠFRB. Výstavba 9 BJ v našom 
meste bola podporená a je chápaná ako pomoc pri poskytnutí možnosti bývania po 
povodniach. 

Predložil zmluvu ŠFRB o poskytnutí podpory vo forme úveru, kde predmetom je 
poskytnutie podpory vo forme úveru ŠFRB  - Výstavba „ nájomný bytový dom 9 b.j.                     
/ výška stav. časť 236.941,- € - úrok 1%, obstarávacie náklady stavby 338.489,54 €/. 
Zároveň primátor mesta predložil poslancom zmluvu MH SR o poskytnutí dotácie na 
obstaranie technickej vybavenosti č. 0377-PRB-2010, kde predmetom je dotácia na výstavbu 
objektov technickej vybavenosti za účelom výstavby a užívania 9 b.j.“ Sp. Vlachy 

- / oprávnené náklady stavby 106.181,21 €, vlastné zdroje 81.411,21 € / 
- dotácia na stavebné práce a dodávky vo výške 24.770,- € - verejný vodovod, verejná 

kanalizácia, vrátane ČOV, miestne komunikácie, vrátane verejného osvetlenia 
a zmluvu o poskytnutí dotácie na obstaranie nájomných bytov č. 0376-PRB-2010, kde 
predmetom zmluvy je dotácia na výstavbu 9 nájomných bytov  Sp. Vlachy 

- oprávnené náklady stavby 338.489,54 €, vlastné zdroje 236.941,- €  
- dotácia na stavebné práce a dodávky vo výške 101.540 vrátane DPH. 

V závere  požiadal poslancov, aby uvedené náklady boli zahrnuté v rozpočte na rok 2011 
a zdôraznil, že je dôležité túto vec podporiť a umožniť rozvoj bývania v meste. 
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Ing. Kiššák M. – poslanec MsZ – podotkol, že súhlasí s výstavbou bytovky, však 
nesúhlasí s postupom primátora pri predkladaní dokladov poslancom a manažovaní tejto 
stavby. Podľa neho nie sú poslanci včas informovaní o predkladaných zmluvách a dostatočne. 

Upozornil, že navrhovaný úver je potrebné v banke preveriť a predložiť im 
hodnoverné doklady a informácie  a dodal, že je proti tomu, aby mesto bolo zaťažené ďalším 
úverom, ktorý by sa nevedel utiahnuť. Príjmy mesta sú v poslednom čase dosť nízke. 
  

Ing. František Stanislav – hlavný kontrolór mesta  vstúpil do diskusie a informoval 
poslancov a primátora, že je platne schválené VZN o hospodárení s majetkom mesta, kde 
poslanci odsúhlasujú každú zmluvu týkajúcu sa majetku mesta a navyše vo vzťahu k úveru je 
potrebné, aby hlavný kontrolór  predložil svoje stanovisko. Upozorňuje, že právne veci 
k zmluvám je potrebné mať v poriadku a zároveň musia s tým korešpondovať výdavky 
v rozpočte. 
 
 Primátor p. Ľ. Fifik  - odpovedal, že návrhy zmlúv boli doručené mestu iba 
v posledných dňoch, tesne pred zasadnutím MsZ, preto ich predkladá poslancom teraz 
a uviedol, že v sprievodnom liste k nim má uvedené, že podpísané zmluvy je potrebné doručiť 
späť do 20 prac. dní, inak zmluva padá a dotácia na výstavbu 9 BJ nebude poskytnutá mestu. 
Preto apeluje na poslancov, aby sa v krátkom časovom horizonte rozhodli ako ďalej s dotáciu 
a opätovne zdôraznil potrebu rozvoja bývania v meste s čím súvisí aj nová výstavba bytovky. 
 
 Ing. L. Šterbinský – poslanec MsZ – uviedol, že primátor mesta v tejto veci konal 
neuvážene a poukázal na to, že novozvolení poslanci, ktorí budú v nasledujúcom volebnom 
období budú oklieštení ďalším úverom, napätým rozpočtom a poukázal aj na ďalšie stavebné 
akcie, ktoré sú v meste rozbehnuté a budú v nasledujúcom období ,čo súvisí s ich 
financovaním a výdavkami v rozpočte.  
 
 Mgr. J. Kočiš – poslanec MsZ – uviedol, že sa mu nepáči ako poslanci reagujú, 
pretože primátor mesta informoval poslancov a predkladal na zasadnutiach MsZ svoje zámery 
a plánované stavebné akcie v meste,  ktoré sa dotýkajú rekonštrukcie námestia, kanalizácie 
a ČOV, okružnej križovatky, výstavby bytovky a pod.  už v minulosti. O všetkých akciách sa 
vedelo vopred, veď sa zostavoval programový rozpočet na roky 2010 - 2012, kde sa rátalo aj 
s kapitálovými výdavkami a boli tam uvedené všetky plánované stavebné investície. 
 

Primátor p. Ľ. Fifik  - reagoval na pripomienku od poslanca Ing. L. Šterbinského, že 
keď nastúpil do funkcie primátora mesta tiež na začiatku svojho pôsobenia riešil veľa 
nedokončených akcií z predchádzajúceho obdobia a doslova hasil problémy, ktoré boli. Však 
všetko sa zvládlo a dnes je všetko na pravej miere. 

 
Mgr. M. Chudíková – poslankyňa MsZ – uviedla, že diskusia, ktorá vznikla má zlý 

spád a nastáva osočovanie čo sa jej nepáči. Každý, kto je kandidát na primátora mesta by si 
v tom období mal uvedomiť, že teraz sa rieši konkrétna vec a je to niečo čo je pre občanov, 
nie pre vlastný prospech niekoho konkrétneho. Pri každej práci sa môžu vyskytnúť problémy 
a neočakávané veci, však primátor mesta a poslanci MsZ sú tu na to, aby sa predkladané veci 
riešili a doriešili a nie aby sme sa potápali navzájom a poukazovali jeden na druhého. Práve 
v tomto období by sme sa mali snažiť zanechať za sebou  plodné 4 roky a nie iba 
nedokončené veci, preto vyzvala ostatných poslancov, aby predkladané veci sa snažili doriešiť 
a vyjadriť sa k nim. 
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Ing. Kiššák M. – poslanec MsZ – navrhuje pripraviť rozpočty a analýzy všetkých 
stavebných akcií v meste a následne  navrhuje bud. týždeň zvolať mimoriadne zasadnutie 
MsZ, kde sa všetky finančné analýzy prehodnotia ako aj podmienky banky k úveru a až tak sa 
rozhodne na základe predložených dokladov. 

 
Ing. R. Bečker – prednosta MsÚ sa vyjadril, že nie je ochotný vypracovávať finančnú 

analýzu, pretože mesto má veľa nesplatených faktúr a príjmy mesta sú veľmi nízke, čo má 
dopad aj na ďalšie plánované výdavky. Uvádza, že pre ňho nie je problém analýzu pripraviť, 
však vo vzťahu k nedostatku finančných zdrojov je bezpredmetná. Vypracovanie takejto 
analýzy je časovo náročné . Poukázal na to, že v budúcnosti sa bude realizovať aj 2. etapa 
rekonštrukcie námestia , však už teraz vie, že aj tam určite budú práce naviac, čo prináša 
naviac výdavky z rozpočtu mesta a znova bude problém všetky stavebné akcie financovať. 

 
Ing. Kiššák M. – poslanec MsZ – sa vyjadril, že aj napriek argumentáciám prednostu 

stále trvá na vypracovaní analýzy, ktorá je potrebná k financovaniu predloženej stavebnej 
akcie – výstavba 9 BJ ul. Vajanského. 

 
Vo vzťahu k výdavkom z rozpočtu mesta v mesiaci január 2011 upozornil aj na to, že už 

teraz je potrebné myslieť na financovanie škôl v danom mesiaci, pretože príjmy mesta budú 
veľmi nízke. 

 
9.  Návrh úpravy rozpočtu v programe Vzdelávanie – ZŠ Komenského 6, ZŠ  SNP 13 
 
 Ing. Pavol Gubka – riaditeľ ZŠ, Komenského 6 predniesol návrh zmeny rozpočtu na 
rok 2010 v programe Vzdelávanie a preložil písomný návrh jednotlivým poslancom a vedeniu 
mesta. Zhrnul, že v úvode roka 2010 sa schvaľovali investície na všetky školy vo výške 70 tis. 
€, z toho 13 tis. € pre ZŠ, SNP 13 a 57 tis.€ pre ZŠ, Komenského 6. Však vzhľadom k tomu, 
že v súčasnosti sa realizuje oprava oplotenia ZŠ, Komenského 6 a tam sa investícia navýšila 
žiada navýšenie a preklasifikovanie výdavkov z bežných na kapitálové do výšky 74.130,- € . 
 
 M. Nemčíková – zamestnankyňa MsÚ sa vyjadrila k financovaniu mesta a škôl počas 
celého roka 2010 a zdôraznila, že v súčasnosti financie v rozpočte mesta chýbajú a to aj na 
základné bežné výdavky v dôsledku nízkeho príjmu z podielových daní. 
 
Poslanci MsZ, štatutár ZŠ, vedenie mesta a ekonómka mesta sa v závere dohodli, že sa 
opätovne stretnú a prepracujú návrh rozpočtu a jeho zmeny  týkajúce sa škôl a školských 
zariadení na rok 2010 a predložia ho na ďalšie zasadnutie MsZ. 

 
10.  Návrh na vyradenie majetku ZŠ Komenského 6 
 

Ing. Pavol Gubka – riaditeľ ZŠ, Komenského 6 predložil návrh na vyradenie majetku 
ZŠ, Komenského 6 v celkovej výške 18.420,- € a navrhol, aby vo vzťahu k rýchlejšiemu 
a efektívnejšiemu hospodáreniu sa mohli uskutočňovať zmeny v zásadách hospodárenia 
s majetkom a to vo vzťahu k tomu, aby poslanci nemuseli rozhodovať o každom vyraďovaní 
školského majetku.Návrhy na vyradenie sa preloží primátorovi mesta. 

 
Ing. František Stanislav – hlavný kontrolór mesta  informoval, že do sumy 3.500 € 

inventarizácie majetku a vyradenie majetku nemusí schvaľovať MsZ, stačí rozhodnutie 
primátora mesta, ktorý o tom následne bude informovať poslancov na najbližšom zasadnutí 
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MsZ. Ak sa navrhuje vyradiť majetok vo vyššej sume ako je 3.500,- €, tento návrh už musí 
byť predložený poslancom MsZ. Táto informácia je uvedená v schválenom VZN. 
 

Ing. Kiššák M. – poslanec MsZ skonštatoval, že riaditeľ ako štatutár musí vedieť 
v schválenom VZN, ktoré sa dotýka jeho činnosti vo vzťahu k mestu 

 
 
11.  Schválenie správ o výchovno- vzdelávacej činnosti za šk. rok 2009/2010                                

/ všetky školy/  
 

Ing. Pavol Gubka – riaditeľ ZŠ, Komenského 6 predložil na schválenie správu 
o výchovno- vzdelávacej činnosti za šk. rok 2009/2010 , ktorá je súčasťou prílohy zápisnice.   

Mgr. Janka Korfantová – riaditeľka ZŠ, SNP 13  predložila na schválenie správu 
o výchovno- vzdelávacej činnosti za šk. rok 2009/2010 , ktorá je súčasťou prílohy zápisnice.   

PHDr. Viera Novotná  - riaditeľka MŠ, SNP 1 predložila na schválenie správu 
o výchovno- vzdelávacej činnosti za šk. rok 2009/2010 , ktorá je súčasťou prílohy zápisnice.   

 
Poslanci v hlasovaní schválili predložené správy o výchovno- vzdelávacej činnosti za 

šk. rok 2009/2010.                                 
                             

12.  Povodňový plán Mesta Spišské Vlachy  
 - odškodnenia FO po povodniach - 

 
Primátor p. Ľ. Fifik  predniesol Povodňový plán mesta na ďalšie obdobie spolu 

s prílohami. Oboznámil prítomných s predsedom a členmi mestskej povodňovej komisie ako 
aj s obsadením povodňového štábu. 

 
Ing. Kiššák M. – poslanec MsZ  mal pripomienku k tomu, že v povodňovej komisii sú 

uvedené mená poslancov a iných členov, ktorých schvaľujú teraz v čase pred komunálnymi 
voľbami. Je totiž  možné, že po voľbách už predložená zostava nebude aktuálna. Podľa neho 
by bolo vhodné schvaľovať funkcie v povodňovej komisii a nie ju schvaľovať menovite. 
Mená by mohli byť doplnené až po voľbách. 

 
Primátor p. Ľ. Fifik  odpovedal, že aj on súhlasí s týmto návrhom, však mesto dostalo 

usmernenie z OÚ CO a KR, podľa ktorého mestá musia mať povodňový plán schválený ešte 
pred voľbami. 

 
Primátor p. Ľ. Fifik  predložil poslancom zoznam osôb v tabuľke, ktorí ešte neboli 

doposiaľ odškodnení resp. podali sťažnosť, že boli odškodnení málo. Tabuľka s uvedenými 
menami a žiadosťami bola zaslaná aj na OÚ COa KR v Sp. Novej Vsi. Zamestnanci 
uvedeného odboru prídu na verifikáciu údajov o osobách uvedených v tabuľke o niekoľko 
dní. Následne na to sa tabuľka so zoznamom osôb zašle na Úrad vlády do Bratislavy. Zároveň 
primátor informoval, že všetkých, ktorí sú uvedení v zozname povodňová komisia 
prehodnocovala na základe predložených žiadostí a zhodnocovalo sa, či išlo o zaplavené 
bytové alebo nebytové priestory. 

Ide o týchto občanov: Krigovský J., Krigovský V., Krigovský I., Hmelárová A., Horváth 
J. , Mižigár J., Fujaková J., Krištofčo J., Mucha P., Hozza A., Marcinko F., Hovanec L. 

 
Mgr. Markéta Klapáčová – zamestnankyňa mesta informovala prítomných o priebehu 

podávania zoznamov fyzických osôb, ktorí boli poškodení povodňami na OÚ CO a KR SNV. 
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Odškodňovanie osôb prebiehalo v 3 etapách, ktoré boli časovo veľmi ohraničené. Občania 
boli odškodňovaní prostredníctvom Úradu vlády SR, ktorý finančnú čiastku zasielal 
prostredníctvom poštovej poukážky a to v sume 300,- € alebo 1000, € v závislosti od toho, či 
boli zaplavené bytové alebo nebytové priestory. Uvedení občania, ktorých vyššie vymenoval 
primátor mesta podali svoju žiadosť až po uzavretí všetkých etáp, kedy už Úrad vlády 
neodškodňoval. No aj napriek tomu mesto podalo zoznam osôb na príslušný úrad ale doposiaľ 
k odškodneniu osôb nedošlo. Podľa posledného usmernenia OÚ COa KR v Sp. Novej Vsi, 
ktoré mesto obdržalo pred niekoľkými dňami je potrebné občanov, ktorí sú v zozname a 
neboli ešte odškodnení znova preveriť, verifikovať a to zamestnancami OÚ CO a KR, 
následne na to poslancami MsZ. Až po overení údajov o uvedených osobách a verifikovaní sa 
zoznam zašle do Bratislavy, kde sa spolu budú údaje aj z ďalších miest a obcí ešte raz 
prehodnocovať a postupne odškodňovať. Však v usmernení nie je uvedený čas ani dátum za 
aký prebehne celý kolobeh overovaní a potvrdzovaní údajov. 

 
Ing. R. Bečker – prednosta MsÚ informoval prítomných o vyúčtovaní všetkých 

povodňových a záchranných prác, ktoré vznikli počas povodne v mesiaci jún 2010. Ide 
o sumu 89.900,- €, ktorú štát mestu zrefundoval. Zároveň podal informáciu o tom, že 
zamestnanci MŽP SR uskutočnili v meste kontrolu výdavkov súvisiacich s povodňami 
a výsledok kontroly je bez nedostatkov a závad. V závere poďakoval všetkým zamestnancom, 
ktorí sa zúčastnili všetkých vyúčtovaní a prác súvisiacich s povodňami. 

 
 

13.  Rôzne 
 

Primátor p. Ľ. Fifik  predložil poslancom niekoľko žiadostí od občanov: 
 
a./ žiadosť od MUDr. J. Pavlíka o odkúpenie budovy  garáži pri zdravotnom stredisku 

spolu s pozemkom pod budovou. Zároveň žiada aj prístupovú cestu. Ponúkol 3000,- €.  
 
 Ing. Kiššák M. – poslanec MsZ podotkol, že musí byť vyhlásené 2. Kolo verejnej súťaže 
s tým, že je potrebné vstúpiť do rokovania s MUDr. Pavlíkom, aby presne definoval účel 
využívania garáže a ako by chcel využívať prístupovú cestu. Na záver dodal, že predaj s a 
bude týkať iba budovy garáže a pozemku pod ňou. Bližšie podmienky budú zverejnené vo 
verejnej súťaži. 
 
 Mgr. M. Chudíková – poslankyňa MsZ navrhla postúpiť danú žiadosť stavebnej komisii, 
aby zaujala k tomu stanovisko a vstúpila do rokovania s MUDR. Pavlíkom. 
 
b./ žiadosť p. Lutherovej z Mlynskej ul., ktorá sa dotýka úpravy koryta potoka Žehrica po 
povodniach. 
K tejto žiadosti sa primátor vyjadril, že protipovodňové opatrenia týkajúce sa samotnej 
realizácie a úprav korýt potokov a riek boli prerokované aj na zasadnutí ZMOSU. Realizácia 
protipovodňových opatrení sa uskutoční iba v 24 obciach, ale Mesto Spišské Vlachy do tohto 
zoznamu nebolo zaradené. Na záver dodal, že na základe informácií od kompetentných 
zamestnancov Povodia Bodrogu a Hornádu sa vyčistenie potoka Žehrica zrealizuje až 
v budúcom roku a to podľa ich stanoveného plánu. 
 
c./ žiadosť od p. Š. Leška, v ktorej definoval 10 požiadaviek na prácu mesta a poslancov MsZ 
a tie súvisia s ochranou životného prostredia v meste, výsadby stromov, čistoty chodníkov 
a ciest, so stavom kanalizácie v meste, vyčistenia potoka Žehrica a iné. 



10 
 

Poslanci MsZ a primátor berú na vedomie požiadavky od p. Leška. 
 
d./ oznámenie J. Balogu, Včelná 15, že sa vzdáva funkcie kronikára mesta 
Poslanci MsZ a primátor berú na vedomie vzdanie sa funkcie. 
 Zároveň primátor oboznámil prítomných, že zapisovateľkou kroniky je p. Gumanová 
a odmena pre kronikára , ktorá je schválená bude vyplatená v novom roku. 
 
Mgr. M. Chudíková – poslankyňa MsZ dala návrh, aby mestský rozhlas vysielal oznamy iba 
2x cez deň a to 1x dopoludnia a 1x popoludní, samozrejme, že mimo toho sa rátajú výnimky 
súvisiace s odstávkou vody, plynu, elektriny a vysielanie pre jubilantov a pod. Taktiež 
navrhla, aby sa na záver oznamov už nepúšťala hudba.   
 
Mgr. V. Baloga – poslanec MsZ predniesol žiadosť od p. Dluhoša z Hornádskej ulice, kde 
žiada osadiť nový amplión na rozhlas, lebo tam nie je počuť rozhlas. 
 

 
14.  Diskusia 
 
Nebol žiadny diskusný príspevok. Diskusia bola umožnená ku každému bodu samostatne. 
 
  
15. Schválenie uznesení, záver 
 

Predložené návrhy na uznesenia v mestskom zastupiteľstve prešli schvaľovacím 
procesom. 

Na záver zasadnutia sa primátor mesta poďakoval všetkým poslancom a ostatným 
prítomným za účasť a ukončil zasadnutie. 

 
Prijaté uznesenia tvoria prílohu tejto zápisnice. 

 
 
Zapísala: Mgr. Markéta Klapáčová 
 
 
Spišské Vlachy, dňa 18.11. 2010 

 
 
 
      Ľubomír Fifik      Ing. Rastislav Bečker      
  

  primátor mesta      prednosta MsÚ          
 
 
 
 

Overovatelia:            Mgr. Ján Kočiš 
                

                     Ján Čurilla 
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M E S T S K É     Z A S T U P I T E Ľ S T V O    S P I Š S K É V L A C H Y 
 

UZNESENIA č. 51/2010 
 

Z 51. riadneho zasadnutia Mestského zastupiteľstva v Spišských Vlachoch, 
konaného dňa 18.11.2010 

 
 
Uznesenie č. 51/1 
 
Mestské zastupiteľstvo v Spišských Vlachoch 
  

schvaľuje 
program rokovania 51. riadneho zasadania Mestského zastupiteľstva dňa 18.11.2010 zo 
zmenami: 1) vymeniť bod 6 a bod 5 
      2) doplniť bod 7 – Informácia o stave rekonštrukčných prác verej. priestranstiev 
na námestí a doplniť bod 8- Informácia o stave výstavby 9 BJ na Vajanského ul. 
  

a volí 
návrhovú komisiu MsZ v obsadení: predseda:  Mgr. Mária Chudíková  
               členovia: Mgr. Vladimír Baloga 
        Ing. Michal Kiššák 
              overovatelia: Mgr. Ján Kočiš 
       Ján Čurilla 
              zapisovateľ: Mgr. Markéta Klapačová 
Hlasovanie Msz ( 11:0:0:0) 
za: Mgr. Vladimír Baloga, Ján Čurilla, Ing. Juraj Jánošík, Ing. Michal Kiššák, Mgr. Ján Kočiš, 
Mgr. Štefan Blaščák, Ing. Jozef Repaský, Ing. Ladislav Šterbinský, Mgr. Mária Chudíková, 
Michal Vaľko, Vladimír Grega  
 
Uznesenie č. 51/2 
 
Mestské zastupiteľstvo v Spišských Vlachoch 
  

konštatuje 
že žiadateľ o nájomný byt, p. Tomáš Haniščák, bytom Spišské Vlachy, 9. mája 816/27, splnil 
všetky zákonné požiadavky na pridelenie nájomného bytu č. 8. na ul. SNP 19/72 v Spišských 
Vlachoch. 

 
a schvaľuje  

pridelenie uvedeného nájomného bytu od 1. 1. 2011 pánovi Tomášovi Haniščákovi. 
 
 
Hlasovanie MsZ: (11:0:0:0) 
za: Mgr. Vladimír Baloga, Ján Čurilla, Ing. Juraj Jánošík, Ing. Michal Kiššák, Mgr. Ján Kočiš, 
Mgr. Štefan Blaščák, Ing. Jozef Repaský, Ing. Ladislav Šterbinský, Mgr. Mária Chudíková, 
Michal Vaľko, Vladimír Grega  
 
Uznesenie č. 51/3 
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Mestské zastupiteľstvo v Spišských Vlachoch 
  
 konštatuje 
že žiadateľ o predĺženie nájmu nebytových priestorov v objekte Mestského úradu na  
ul. SNP 34 v Spišských Vlachoch, spoločnosť Slovak Telekom, a.s., Karadžičova 10, 
Bratislava, splnil podmienky v zmysle VZN č. 2/2010 o hospodárení a nakladaní s majetkom 
mesta Spišské Vlachy na predĺženie doby nájmu od 1. 1. 2011 na dobu neurčitú podľa § 15 
odst. 2 osobitný zreteľ. 
  

a schvaľuje 
predĺženie nájomnej zmluvy od 1. 1. 2011 na dobu neurčitú v zmysle vyššie uvedeného VZN 
za stanovené nájomné podľa Uznesenia 36/3/2009 vo výške:  
-34 €/m2/rok za prevádzkové priestory, 
-27 €/m2/rok za  sociálne priestory (chodba ). 
 
Hlasovanie MsZ: (11:0:0:0) 
za: Mgr. Vladimír Baloga, Ján Čurilla, Ing. Juraj Jánošík, Ing. Michal Kiššák, Mgr. Ján Kočiš, 
Mgr. Štefan Blaščák, Ing. Jozef Repaský, Ing. Ladislav Šterbinský, Mgr. Mária Chudíková, 
Michal Vaľko, Vladimír Grega  
 
Uznesenie č. 51/4 
 
Mestské zastupiteľstvo v Spišských Vlachoch 
  

berie na vedomie 
zápisnicu komisie pre prípravu a vykonanie voľby hlavného kontrolóra zo zasadnutia komisie 
konaného dňa 5. novembra 2010 
  

a volí 
v tajnom hlasovaní za hlavného kontrolóra mesta Spišské Vlachy Ing. Františka Stanislava na 
obdobie od 1.1.2011 do 31.12.2016 s pracovným úväzkom vo výške 50 %. 
 
Hlasovanie MsZ: (9:2:0:0) 
tajným hlasovaním volilo za kontrolóra mesta Spišské Vlachy Ing. Františka Stanislava  takto:  
za:  9 poslancov 
proti:  2 poslanci 
 
Uznesenie č. 51/5   
 
Mestské zastupiteľstvo v Spišských Vlachoch 
  

súhlasí 
s tým, aby hlavný kontrolór mesta vykonával kontrolnú činnosť vo viacerých obciach. 
 
Hlasovanie MsZ: ( 11:0:0:0 ) 
za: Mgr. Vladimír Baloga, Ján Čurilla, Vladimír Grega, Ing. Juraj Jánošík, Ing. Michal 
Kiššák, Mgr. Ján Kočiš, Mgr. Štefan Blaščák, Ing. Jozef Repaský, Ing. Ladislav Šterbinský, 
Mgr. Mária Chudíková, Michal Vaľko 
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Uznesenie č. 51/6   
 
Mestské zastupiteľstvo v Spišských Vlachoch 
  

berie na vedomie 
správy o výchovno-vzdelávacej činnosti škôl a školských zariadení za školský rok 2009/2010 
 
 a schvaľuje 
znenie predložených správ o výchovno-vzdelávacej činnosti škôl a školských zariadení za 
školský rok 2009/2010 bez pripomienok. 
 
Hlasovanie MsZ: ( 10:0:0:0 ) 
za: Mgr. Vladimír Baloga, Ján Čurilla,  Vladimír Grega, Ing. Juraj Jánošík, Ing. Michal 
Kiššák, Mgr. Ján Kočiš, Mgr. Štefan Blaščák, Ing. Jozef Repaský, Ing. Ladislav Šterbinský, 
Mgr. Mária Chudíková,  
 
 
Uznesenie č. 51/7   
 
Mestské zastupiteľstvo v Spišských Vlachoch 
  

berie na vedomie 
predložený návrh povodňového plánu Mesta Spišské Vlachy 
  

a schvaľuje 
predložený návrh povodňového plánu Mesta Spišské Vlachy 
 
Hlasovanie MsZ: ( 10:0:0:0 ) 
za: Mgr. Vladimír Baloga, Ján Čurilla,  Vladimír Grega, Ing. Juraj Jánošík, Ing. Michal 
Kiššák, Mgr. Ján Kočiš, Mgr. Štefan Blaščák, Ing. Jozef Repaský, Ing. Ladislav Šterbinský, 
Mgr. Mária Chudíková,  
 
 
Uznesenie č. 51/8   
 
Mestské zastupiteľstvo v Spišských Vlachoch 
  

berie na vedomie 
predložený návrh zoznamu osôb poškodených povodňami, ktorí neboli odškodnení a podali si 
žiadosť o príspevok 
  
Hlasovanie MsZ: ( 9:0:1:0 ) 
za: Mgr. Vladimír Baloga, Ján Čurilla,  Vladimír Grega, Ing. Juraj Jánošík, Ing. Michal 
Kiššák, Mgr. Ján Kočiš, Mgr. Štefan Blaščák, Ing. Jozef Repaský, Ing. Ladislav Šterbinský, 
Mgr. Mária Chudíková,  
zdržal sa: Ing. Jozef Repaský 
Uznesenie č. 51/9   
 
Mestské zastupiteľstvo v Spišských Vlachoch 
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berie na vedomie 
žiadosť MUDr. Jozefa Pavlíka o odkúpenie garáže na Zdravotnom stredisku v Spišských 
Vlachoch, pozemok a prístupovú cestu za odkupnú cenu 3000,- € 
  

a odporúča  
žiadosť postúpiť stavebnej komisii, ktorá vstúpi do jednania s MUDr. Jozefom Pavlíkom, aby 
sa ujasnilo, čo chce presne odkúpiť a v akej výmere. 
 
Hlasovanie MsZ: ( 10:0:0:0 ) 
za: Mgr. Vladimír Baloga, Ján Čurilla,  Vladimír Grega, Ing. Juraj Jánošík, Ing. Michal 
Kiššák, Mgr. Ján Kočiš, Mgr. Štefan Blaščák, Ing. Jozef Repaský, Ing. Ladislav Šterbinský, 
Mgr. Mária Chudíková,  
 
 
Uznesenie č. 51/10    
 
Mestské zastupiteľstvo v Spišských Vlachoch 
  

berie na vedomie 
predložený návrh na vyradenie neupotrebiteľného majetku v ZŠ Komenského 6  

 
a schvaľuje 

vyradenie neupotrebiteľného majetku v ZŠ Komenského 6 podľa predloženého návrhu. 
 
Hlasovanie MsZ: ( 10:0:0:0 ) 
za: Mgr. Vladimír Baloga, Ján Čurilla,  Vladimír Grega, Ing. Juraj Jánošík, Ing. Michal 
Kiššák, Mgr. Ján Kočiš, Mgr. Štefan Blaščák, Ing. Jozef Repaský, Ing. Ladislav Šterbinský, 
Mgr. Mária Chudíková,  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Spišské Vlachy, 18. 11.2010 
 
        Ľubomír Fifik 
                   Primátor mesta 

 


